
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 30/11-22 

• Til stede: Jeanne, Thomas, Anette, Camilla, Trine, Lisa, Pia, Lene, Jesper, Lucca, 

Louise. 

• Afbud: Camilla, Mimmi, Madeleine. 

• Lucca er med fra elevrådet. 

• Nyt fra ledelsen (Herunder det vi ved i forhold til udskolingsafdelingen) – Vi er i 

land med vores revisitationspapirer, mangler kun en enkelt. Vi er meget ramt af 

sygdom, især Influenza, også lidt Corona. Der er indgået et budgetforlig. Der 

rammer os mest på Sfo’en, og så er der alligevel lavet en studehandel så vores 

udskolingsafdeling er stadig i fare. Der skal snart komme en udmeldelse. Vi prøver 

at invitere skoleudvalget ud til et LMU møde.  

• Nyt fra personale – Vi er gode til at løfte i flok. Især i disse tider med meget sygdom 

og travlhed. Intern mellem personalet kan det dog godt være lidt hårdt ind 

imellem. 9.klasse på Hastrup er lige nu i brobygning. Men alt taget i betragtning går 

alt ok. 

• Nyt fra forældre – Lisa har ikke hørt noget fra nogen. 

• Nyt fra eleverne – Lucca har ikke noget nyt. 

• Meddelelsesbog – film 10 min – vi skal finde en proces og starte på et princip – 

SKAL starte fra næste skoleår. Vi starter med en vejledning, og vi sender et link 

med ud med referatet. Lave en status på et møde til foråret.  

• Skolens DNA – fortsat proces, se bilag – Lisa har lavet et udkast til skolens DNA. 

Skal rettes til og derefter på hjemmesiden. Hjemmesiden skal i øvrigt kigges 

igennem og tilrettes. Nogen ansatte kan uddybe vores forskellige begreber. 

Opdaterede fotos. Målet er at vi er klar med noget konkret inden sommerferien.  

• Redigering af Antimoppe strategi – se bilag – Lisa vil gerne have at det der står på 

side 2 bliver mere tydeligt med hvem der gør hvad og hvorfor. Hvornår ledelsen 

tager ansvar. Vil gerne have et symbol på hjemmesiden med at vi har denne 

antimoppe strategi (blå mand). Vi udbygger nogle af punkterne og ellers bliver den 

vedtaget. Og vigtigt at huske at mobning kan være mange ting.  

• Evt. JR - vi skal på et tidspunkt tage stilling til udskamning, da der kan være stor 

forskel på hvordan andre kulture ser på nogle emner f.eks. sex. 

• AMR – udskolingsafdelingens hjemkundskabslokale er ret ulækkert. Lisa har talt 

med myndighederne, som sagde at der ikke er tilsyn med skolekøkkener. Så der er 

ikke noget at gøre, andet end rengøring. Men der skulle dog komme en renovering 

af lokalet her i december ifølge Hastrupskolen.  

• Skilt på døren om at den er lukket skal op igen! 

• Herefter et lukket punkt, hvorunder elevrådsrepræsentanten forlader mødet 


